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БАЊАЛУКА – Не желимо да будемо Босанци, ми смо Срби и већина нас жели да се тако
изјасни, изјавио је премијер Републике Српске (РС) Милорад Додик и оценио да би
Европска комисија своју забринутост због питања пописа становништва у Босни и
Херцеговини (БиХ) требало да упути званичном Сарајеву.

  

„Ми нисмо кривци што још нема договора у вези са пописом. РС тражи да се у попис
обавезно уврсти изјашњавање о националној, верској и језичкој припадности”, рекао је
Додик новинарима.

  

„То није против европских стандарда, али јесте против неких концепција које желе да
овде одједном направе Босанце или неке друге народе. Ми не желимо да будемо
Босанци, ми смо Срби и већина нас жели да се тако изјасни”, нагласио је он.

  

Додик је подсетио да је РС припремила закон о попису становништва, али да чека да
види како ће то питање бити решено на нивоу БиХ.

  

Директор Дирекције западни Балкан при Европској комисији Пјер Мирел изразио је
забринутост због питања пописа становништва у БиХ, јер још никаква одлука није
донета.

  

„Остало је још само неколико седмица да се донесе позитивна одлука. Ако не, онда ће
бити касно да се попис уради 2011. године и БиХ ће поново бити иза свих осталих
држава. Како да отворимо преговоре о чланству, а немамо поузданих података”, рекао
је Мирел, преноси Дневни аваз.

  

(Фонет)
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